

EXA-TAPE®-VALUE 50 D

EXA-TAPE®-VALUE PVC DANCE FLOOR TAPE, BLACK/TRANSPARENT, 50 MM X 33 M

FEATURES

- Non-reinforced polyvinyl chloride (PVC) backing – lies flat, ideal for butt joints and edge bonding
- Material thickness 0.12 mm – minimal build-up, discreet transitions
- Stretchable up to 150% – compensates for tension and floor movement
- Natural rubber adhesive – fast initial adhesion and reliable hold on smooth, sealed surfaces
- Smooth surface – reduced edge build-up, uniform appearance
- Designed for temporary floor and edge fixation in event and stage applications
- Suitable for dance floors (vinyl/Marley) or smooth platform/panel surfaces
- Ideal for closing joints, stabilising edges and fixing covers or protective films to smooth floors during set-up and use.

DESCRIPTION

PVC dance floor tape

The dance floor has to stay fixed in place – during set-up, use, and quick changeovers. This dance floor tape is designed for professional butt and edge bonding of floor coverings in event and stage settings. The fabric-free PVC backing ensures that the tape lies flat and makes it perfect for clean transitions – ideal when joints need to be sealed and edges stabilised without raising the installation height. Thanks to a material thickness of 0.12 mm and the standard width of 50 mm, joints on dance floors, transitions at platform edges, or temporary fastenings in installations can be implemented efficiently.

The natural rubber adhesive is engineered for fast initial adhesion and reliable hold on smooth, sealed substrates. The defined reference value for adhesive strength on steel is 4 N / 25 mm – a practical indicator of performance on comparable smooth surfaces. In parallel, the backing can stretch up 150%, allowing the tape to better withstand movements and tensile stresses during use. The tensile strength of 50 N / 25 mm helps ensure that seams remain stable under tensile stress, for instance, on busy walkways or when working on edges and transitions.

The tape is designed for indoor applications and temporary use in protected outdoor areas – suitable for typical conditions in venues, studios, trade fairs, and day-to-day tour life. The result: a technical, resilient tape for fast, flat, and reliable fixing of dance floor joints, edges, and transitions – in applications requiring secure positioning and a clean finish.

SPECIFICATIONS

Item No.:	DTEXAVT50D, DTEXAVB50D
Product type	Adhesive Tape
Type	EXA-Tapes
Carrier	PVC (Polyvinyl chloride)
Adhesive	Natural rubber
Elasticity	150 %
Surface structure	Smooth
Adhesive force on steel	4 N / 25mm
Tensile strength	50 N / 25mm
Ambient temperature	0 – 40 °C
Colour	Transparent, Black
Length	33 m
Width	50 mm
Material thickness	0.12 mm
Weight	0.240 kg



ITEM NO.: DTEXAVT50D



ITEM NO.: DTEXAVB50D

EXA-TAPE®-VALUE 50 D

EXA-TAPE®-VALUE TANZBODEN-KLEBEBAND SCHWARZ/TRANSPARENT, 50 MM X 33 M

FEATURES

- PVC-Träger (ohne Gewebeeinlage) – flach aufliegend, ideal für Stoß- und Kantenverklebungen
- Materialstärke 0,12 mm – kaum Aufbau, unauffällige Übergänge
- Dehnbar bis 150 % – gleicht Spannungen und Bewegungen aus
- Naturkautschuk-Klebstoff – schnelle Anfangshaftung auf glatten Untergründen
- Glatte Oberfläche – reduzierte Ansatzkanten, homogene Optik
- Für temporäre Boden- und Kantenfixierung im Event- und Bühnenbereich
- Geeignet für Tanzbeläge (Vinyl/Marley) sowie Podest- und Plattenoberflächen
- Ideal zum Schließen von Stößen, Stabilisieren von Kanten und Fixieren von Abdeckungen

BESCHREIBUNG

PVC Tanzboden-Klebeband

Tanzboden muss sitzen – im Aufbau, im Betrieb und beim schnellen Umbau. Dieses Tanzboden-Klebeband ist für die professionelle Stoß- und Kantenverklebung von Bodenbelägen im Veranstaltungs- und Bühnenumfeld ausgelegt. Der PVC-Träger ohne Gewebe sorgt dafür, dass das Band flach anliegt und sich besonders gut für saubere Übergänge eignet – ideal, wenn Fugen geschlossen und Kanten stabilisiert werden sollen, ohne eine störende Aufbauhöhe zu erzeugen. Mit einer Materialstärke von 0,12 mm und der gängigen Breite von 50 mm lassen sich Stöße auf Tanzbelägen, Übergänge an Podestkanten oder temporäre Fixierungen im Aufbau effizient umsetzen.

Der Naturkautschuk-Klebstoff ist auf schnelle Anfangshaftung und zuverlässigen Halt auf glatten, geschlossenen Untergründen ausgelegt. Als definierter Referenzwert liegt die Klebkraft auf Stahl bei 4 N / 25 mm – ein praxisnaher Indikator für die Leistungsfähigkeit auf vergleichbaren glatten Oberflächen. Gleichzeitig bringt der Träger eine Dehnung von 150 % mit, sodass das Band Bewegungen und Zugspannungen im Betrieb besser mitgehen kann. Die Zugfestigkeit von 50 N / 25 mm unterstützt dabei, dass Verklebungen entlang der Naht auch unter Zugbelastung stabil bleiben – etwa bei frequentierten Laufwegen oder beim Arbeiten an Kanten und Übergängen.

Konzipiert ist das Band für den Einsatz im Innenbereich und temporär im geschützten Außenbereich – passend für typische Bedingungen in Venue, Studio, Messe und Touring-Alltag. Das Ergebnis: ein technisches, belastbares Klebeband für die schnelle, flache und zuverlässige Fixierung von Tanzboden-Stößen, Kanten und Übergängen – dort, wo sicherer Stand und saubere Verarbeitung entscheidend sind.

SPEZIFIKATIONEN

Artikelnr.:	DTEXAVT50D, DTEXAVB50D
Produktart	Klebebänder
Typ	EXA-Tapes
Träger	PVC (Polyvinylchlorid)
Klebstoff	Naturkautschuk
Elastizität	150 %
Oberflächenstruktur	Glatt
Klebkraft auf Stahl	4 N / 25mm
Zugfestigkeit	50 N / 25mm
Umgebungstemperatur	0 – 40 °C
Farbe	Transparent, Schwarz
Länge	33 m
Breite	50 mm
Materialstärke	0,12 mm
Gewicht	0,240 kg



ARTIKELNR.: DTEXAVT50D



ARTIKELNR.: DTEXAVB50D